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Onderwerp: Tocamaheerd 

Portefeuillehouder: Eltjo Dijkhuis 

Datum beantwoording: 20 maart 2025 

Datum indienen vraag/vragen:  18 maart 2025 

Vragensteller: Kor Berghuis 

Fractie: CDA 

 
 
Aan de gemeenteraad 

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt. 

Vraag  

Graag zouden we extra stukken over de garantstelling van Tocamaheerd ontvangen voor het 
raadsoverleg om een goede afweging te kunnen maken. 

Waaronder het exploitatieoverzicht, de intentieovereenkomst en een actuele 
subsidie/financieringsoverzicht. 

Beantwoording 

Deze stukken zijn (nog) niet voorhanden. De intentie-overeenkomst is nog in bewerking. 

Een exploitatieoverzicht is op dit moment ook niet af te geven. De exploitatie waarop o.a. de 
NPG toekenning is gegeven, is komen te vervallen, juist omdat de exploitatie vwb de functie 
van erfgoedlogies niet haalbaar is gebleken. Op basis van de huidige waarde van het 
onroerend goed en de voorgenomen versterking en restauratie is er, naar onze mening, een 
beperkt financieel risico. 

Voorwaarde voor de nieuwe aanvragen bij diverse fondsen, waaronder NPG is uiteraard een 
sluitende meerjarenbegroting en -exploitatie. Daar gaat nu met spoed aan gewerkt worden 
en die wordt uiteraard met de raad gedeeld. De exploitatie vormt een groot onderdeel van 
een hernieuwde aanvraag bij het NPG, waarover de raad het krediet beschikbaar moet 
stellen. Dit ligt in 2025 in de planning. 
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